

# **THE AMERICAN DREAM AWARDS**

## **\$1,000 IN FUNDING AVAILABLE**

### **DEADLINE: APR 30, 2024 AT 6:00PM EDT**

---

#### **About the Program:**

The American Dream Awards epitomize the modern American Dream through their innovative solutions, outstanding community contributions, and commitment to sustainable business practices. These prestigious awards are available to all for-profit businesses in the United States. If you become a recipient, you'll receive a package that comprises \$1,000 in funding, access to a small business accelerator, media coverage, and various other perks!

#### **BIG DREAMER AWARD:**

These inspiring small businesses are navigating the early stages of their journey with impressive leadership.

#### **INCLUSIVE EXCELLENCE AWARD:**

These honorees have great guiding principles, creating a productive work environment and inclusive culture where core values thrive.

#### **RESILIENCE ROCKSTAR AWARD:**

These businesses not only weathered challenging circumstances but also managed to thrive and adapt, demonstrating remarkable strength and determination throughout their journey.

#### **CONTACT US NOW:**

**[cnpp@uprocessing.com](mailto:cnpp@uprocessing.com)**

**+1(212) 835-2485**

#### **COMMUNITY HERO AWARD:**

Creating jobs. Contributing to the success of their communities. Building something meaningful.

#### **SUSTAINABILITY STAR AWARD:**

Sustainability is a journey, and these green trailblazers have forged a new path to do the extraordinary with innovative, eco-friendly solutions set to leave a lasting impact on the future of small business and the future of our planet.

#### **INNOVATOR AWARD:**

Celebrating novel technologies to disrupt traditional marketplaces.

# 美国梦奖项

**\$1,000 可用基金**

**截止日期: 2024年4月30日6:00PM EDT**

## 关于这个项目:

通过创新解决方案、杰出的社区贡献和对可持续商业实践的承诺，美国梦奖体现了现代美国梦。这些备受推崇的奖项面向所有美国的盈利企业开放。如果您成为获奖者，您将获得一份奖励，包括1000美元的资金、小型企业快速成长的帮助、媒体报道以及其他各种福利！

### 大梦想家奖:

这些鼓舞人心的小企业通过卓越的领导力在创业早期阶段奋斗。

### 社区英雄奖:

这些企业创造就业机会，为社区的成功做出贡献，构建有意义的事物。

### 包容卓越奖:

这些荣誉获得者拥有出色的指导原则，创造出富有活力的工作环境和包容性文化，核心价值得以蓬勃发展。

### 可持续发展奖:

可持续发展是一段旅程，而这些绿色先驱者已经开辟了一条新的道路，通过创新的、环保的解决方案来做出非凡贡献，这些解决方案注定会对小企业的未来和地球的未来产生持久影响。

### 韧性巨星奖:

这些企业不仅经受住了严峻的考验，而且成功茁壮成长并适应变化，展现了在整个创业过程中非凡的力量和决心。

### 创新奖:

应用新颖技术，颠覆传统市场。

## 现在联系我们:

**[cnpp@uprocessing.com](mailto:cnpp@uprocessing.com)**

**+1(212) 835-2485**